
Protokół
z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie,

odbytego w dniu 3 sierpnia 2010 r.

      
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, wzięło udział 5 członków Rady 
Społecznej, Dyrektor SP ZOZ, pan Ryszard Wegner oraz ref. ds. biurowych SP ZOZ, 
pani Wanda Spaczyńska.

Porządek posiedzenia  :  

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie wniosków i opinii w sprawie realizacji planu finansowego i 

inwestycyjnego.
3. Przyjęcie sprawozdania finansowego za I półrocze 2010 r.
4. Wyrażenie opinii w sprawie podziału zysku za I półrocze 2010 r.
5. Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia:

Do punktu 1-go.

              Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Społecznej SP ZOZ, 
pan Michał Cichocki.
Następnie przedstawił porządek posiedzenia, który został przyjęty jednogłośnie.

Do punktu 2-go.

               Kontynuując posiedzenie pan Wójt przedłożył szacunkowe koszty remontu 
Ośrodka Zdrowia w Balicach, Raczycach oraz Gnojnie (wyliczenie – w załączeniu).
Przewodniczący Rady stwierdził, iż potrzeby w tym zakresie są o wiele większe niż 
ilość posiadanych środków.
Partycypacja w kosztach remontu, zgodnie z umową zawartą pomiędzy Urzędem Gminy a 
Ośrodkiem Zdrowia, wyniesie 50 do 50 %
W związku z tym Ośrodek Zdrowia zamierza przeznaczyć na ten cel kwotę 50.000 zł.
W wyniku dyskusji za pozytywnym zaopiniowaniem planu finansowego prac remontowych
w Ośrodkach Zdrowia w: Raczycach, Balicach i Gnojnie , poszerzonego zgodnie z wnioskiem 
radnego Marcina Dziewita o punkt: uszczelnienie dachu na budynku Ośrodka Zdrowia w 
Raczycach (przypuszczalny koszt 1.000 zł), głosowali wszyscy członkowie Rady Społecznej.

Do punktu 3-go.

                  Sprawozdanie finansowe za I półrocze 2010 r. SP ZOZ w Gnojnie, stanowiące 
załącznik do protokołu, przedstawiła pani Wanda Spaczyńska.
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Sprawozdanie, o którym mowa, zostało zaopiniowane pozytywnie przez wszystkich członków 
Rady Społecznej SP ZOZ.

Do punktu 4-go.

                    Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Gnojnie wypracował za I 
półrocze 2010 r. zysk w wysokości 27.020,80 zł.
Pan Dyrektor stwierdził, że zysk został wypracowany, ponieważ mimo wielu ogłoszeń nie było 
chętnych lekarzy do podjęcie pracy w Ośrodku Zdrowia w Gnojnie.

W wyniku dyskusji członkowie Rady wysunęli następujące wnioski:

- wypracowany zysk za I półrocze 2010 r. przeznaczyć w części na sfinansowanie ½ etatu
   pielęgniarki,
- na następnym posiedzeniu dokonać szacunkowej analizy zysku na koniec 2010 r.,
   mając na uwadze bieżące wydatki, związane m.in. z zatrudnieniem lekarza,
- uwzględnić opinie radnych, będących wyrazicielami społeczeństwa, i podnieść atrakcyjność
  pracy Ośrodka Zdrowia poprzez wydłużenie czasu pracy lub wprowadzenie szerszego
  zakresu usług:
  · zatrudnienie rehabilitanta i innych specjalistów,
  · wydłużenie czasu pracy gabinetów stomatologicznych.
Ponadto Przewodniczący Rady Społecznej zawnioskował do Dyrektora SP ZOZ
o przygotowanie na następne posiedzenie informacji na temat koncepcji rozwoju Ośrodków 
Zdrowia, działających na terenie gminy.
Nie chodzi o zapewnienie podstawowej opieki zdrowotnej, ale o to żeby była znana wizja, 
służąca m.in. poprawie warunków pracy, obsługi pacjentów i zwiększenia zysku niezbędnego 
do unowocześnienia ośrodków zdrowia  
Reasumując, na wniosek Przewodniczącego, Rada pozytywnie zaopiniowała w części 
wykorzystanie środków z wypracowanego zysku za I półrocze 2010 r. na sfinansowanie ½ etatu 
pielęgniarki.
Natomiast na temat wydatkowania pozostałej części Rada Społeczna wypowie się na następnym 
spotkaniu, po przygotowaniu i przedstawieniu przez Dyrektora SP ZOZ koncepcji rozwoju.

Do punktu 5-go.

                      W sprawach różnych radny Stanisław Wcisło wnioskował o podjęcie wszelkich 
możliwych działań w celu pozyskania środków zewnętrznych na dostosowanie Ośrodków 
Zdrowia do wymagań NFZ.
Ponieważ został wyczerpany porządek Przewodniczący Rady Społecznej, pan Michał Cichocki 
dokonał zamknięcia posiedzenia, podziękował wszystkim za udział i poinformował, że następne 
spotkanie odbędzie się za 1,5 miesiąca.
Na tym protokół zakończono i podpisano.-

Protokolant:                                                                    Przewodniczący Rady:
B.Czarnecka                                                                    mgr Michał Cichocki
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